
 
PROCES VERBAL 

 
Incheiat cu ocazia sedintei ordinare a Consiliului Local din data de 28.03.2024. 

  
La sedinta participa un numar de 17 consilieri locali, convocati prin Dispozitia  
nr.144/21.03.2024 din initiativa primarului Municipiului Calafat. Conform convocarii ordinea de 
zi este urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare privind desemnarea presedintelui de sedinta;  initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli al 
Municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri proprii al Municipiului 
Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de ordine si siguranta publica al Politiei 
Locale Calafat pe anul 2024; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

5. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

6. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

7. Proiect de hotarare privind alocarea unor fonduri pentru subventionarea unor servicii 
sociale; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

8. Proiect de hotarare privind mandatarea reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Calafat in AGA sa voteze in Adunarea Generala Ordinara a Actionarilor 
Companiei de Apa Oltenia SA din data de 15.04.2024; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

9. Proiect de hotarare pentru aprobarea achizitionarii unui raport de evaluare; initiator, 
primar, Mituletu Dorel;  

10. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a spatiilor din Piata 
Industriala din municipiul Calafat, str.22 Decembrie, 38A; initiator, primar, Mituletu 
Dorel;  

11. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a spatiului nr.5 in suprafata 
de 28,06 mp situat  in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, str.Tudor 
Vladimirescu, 50, judetul Dolj; initiator, primar, Mituletu Dorel;  

12. Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului si notei conceptuale pentru obiectivul 
de investitii ,,Construirea si dotarea ambulatoriului Spitalului Municipal Calafat; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

13. Proiect de hotarare privind organizarea manifestarilor ,,Zilele Municipiului Calafat”-
editia XXXI, in perioada 16-19 Mai 2024; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

14. Proiect de hotarare privind stabilirea coeficientului de diminuare a suprafetelor de 
pasune care apartin municipiului Calafat si stabilite a fi atribuite spre inchiriere in anul 
2024; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

15. Proiect de hotarare privind aprobarea scoaterii din functiune, in vederea casarii si 
valorificarii mijloacelor fixe si a obiectelor de inventar in conditiile legii; initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

16.  Proiect de hotarare privind aprobarea situatiei centralizatoare a activelor fixe corporale 
aflate in patrimoniul Municipiului Calafat, ca urmare a inventarierii la 31.12.2023; 
initiator, primar, Mituletu Dorel; 

17. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari). 
 
D-na Secretar general al municipiului Calafat lipseste, dl Badoi Costica fiind in sala de 

sedinte, constata cvorumul indeplinit, sedinta fiind statutara; supune la vot  procesul verbal: 
-P.V. din data de 15.02.2024-sedinta ordinara fiind votat cu unanimitate de voturi;  
D-l Ciobanu Radu comunica ca dl Ciobanu Lucian mai intarzie cateva minute. 
D-l Badoi Costica informeaza consilierii locali despre punctul 1 unde trebuie sa 

nominalizeze un presedinte de sedinta care sa conduca atat aceasta sedinta cat si urmatoarele 
trei luni. 

D-l Florica Viorel il propune pe dl Pirjol Ion, fiind votat cu unanimitate de voturi. A fost 
adoptata Hotararea Consiliului Local nr.26. 



D-l Presedinte de sedinta, Pirjol Ion informeaza ca sunt doua materiale suplimentare 
pe ordinea de zi, respectiv Proiect de hotarare privind modificarea structurii organizatorice a 
Spitalului Municipal Calafat si  Proiect de hotarare privind modificarea H.C.L. nr.2/2023, pentru 
reglementarea unor aspecte privind desemnarea reprezentantilor Consiliului Local al 
Municipiului Calafat in Consiliul de Administratie al Spitalului Municipal Calafat unde al doilea 
proiect nu a primit nici un aviz din partea comisiei; supune la vot ordinea de zi impreuna cu 
primul material suplimentar fiind votata cu unanimitate de voturi, ordinea de zi fiind urmatoarea: 

1. Proiect de hotarare privind desemnarea presedintelui de sedinta;  initiator, primar, 
Mituletu Dorel; 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli al 
Municipiului Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului de venituri proprii al Municipiului 
Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

4. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de ordine si siguranta publica al 
Politiei Locale Calafat pe anul 2024; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

5. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

6. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al Spitalului 
Municipal Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

7. Proiect de hotarare privind alocarea unor fonduri pentru subventionarea unor 
servicii sociale; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

8. Proiect de hotarare privind mandatarea reprezentantului Consiliului Local al 
Municipiului Calafat in AGA sa voteze in Adunarea Generala Ordinara a Actionarilor 
Companiei de Apa Oltenia SA din data de 15.04.2024; initiator, primar, Mituletu 
Dorel; 

9. Proiect de hotarare pentru aprobarea achizitionarii unui raport de evaluare; initiator, 
primar, Mituletu Dorel;  

10. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a spatiilor din Piata 
Industriala din municipiul Calafat, str.22 Decembrie, 38A; initiator, primar, Mituletu 
Dorel;  

11. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a spatiului nr.5 in 
suprafata de 28,06 mp situat  in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, 
str.Tudor Vladimirescu, 50, judetul Dolj; initiator, primar, Mituletu Dorel;  

12. Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului si notei conceptuale pentru 
obiectivul de investitii ,,Construirea si dotarea ambulatoriului Spitalului Municipal 
Calafat; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

13. Proiect de hotarare privind organizarea manifestarilor ,,Zilele Municipiului Calafat”-
editia XXXI, in perioada 16-19 Mai 2024; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

14. Proiect de hotarare privind stabilirea coeficientului de diminuare a suprafetelor de 
pasune care apartin municipiului Calafat si stabilite a fi atribuite spre inchiriere in 
anul 2024; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

15. Proiect de hotarare privind aprobarea scoaterii din functiune, in vederea casarii si 
valorificarii mijloacelor fixe si a obiectelor de inventar in conditiile legii; initiator, 
primar, Mituletu Dorel; 

16. Proiect de hotarare privind aprobarea situatiei centralizatoare a activelor fixe 
corporale aflate in patrimoniul Municipiului Calafat, ca urmare a inventarierii la 
31.12.2023; initiator, primar, Mituletu Dorel; 

17. Proiect de hotarare privind modificarea structurii organizatorice a Spitalului 
Municipal Calafat 

18. Diverse si alte interpelari (la acest punct nu se adopta hotarari). 
 

Punctul 2 - Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului local de venituri si cheltuieli 

al Municipiului Calafat; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.  



D-l Viceprimar propune un amendament si anume:,,la art.1 din proiectul de hotarare 
nr.2 se scot din hotarare alineatele 2,3,4,5, ramanand alineatele 1,6 si 7”. 

D-l Primar comunica faptul ca trebuie sa se spuna de unde s-au luat banii de la buget, 
respectiv cum s-au luat banii de la contractele in derulare de la cimitir si baza sportiva unde la 
baza sportiva trebuiau acei bani pentru utilitati, respectiv curentul electric, apa si canalizare; la 
sedinta anterioara s-a comunicat faptul ca se vor da banii pentru contractele care sunt in 
derulare;  

D-l Nicola Catalin intreaba de ce nu s-a platit pana la momentul acesta banii pentru 
cladirea de la cimitir deoarece aceasta a fost finalizata acum 2 ani; 

D-l Primar informeaza ca acum s-a facut receptia lucrarilor; 
D-l Draghici Radu comunica ca trebuie sa se prezinte un devis pentru utilitatile la baza 

sportiva; 
 D-l Presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul dlui 
Viceprimar fiind votat cu 12 voturi pentru (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, 
Florica Viorel,  Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre 
Petrica, Popa Emil, Pirjol Ion, Usurelu George) si 4 abtineri ( Dumitru Mugurel, Mihut Dan, 
Seuleanu Monica, Rusu Viorel).A fost adoptata hotararea consiliului local nr.27. 

 
Punctul 3 - Proiect de hotarare privind aprobarea bugetului finantat partial sau integral 

din venituri proprii al Municipiului Calafat pe anul 2024;   
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. 

D-l Viceprimar are un amendament si anume: ,,la art.1 din proiectul de hotarare nr.3 se 
scot din hotarare alineatele 2, ramanand doar alineatele 1,3,4 si 5”. 
D-l Presedinte de sedinta supune la vot proiectul de hotarare cu amendamentul dlui Viceprimar 
fiind votat cu 12 voturi pentru (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Florica Viorel,  
Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Popa Emil, 
Pirjol Ion, Usurelu George) si 4 abtineri ( Dumitru Mugurel, Mihut Dan, Seuleanu Monica, Rusu 
Viorel).A fost adoptata hotararea consiliului local nr.28. 

 
Punctul 4 Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de ordine si siguranta publica 

al Politiei Locale Calafat pe anul 2024; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.29. 

 
Punctul 5. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al 

Spitalului Municipal Calafat; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.30. 

 
Punctul 6. Proiect de hotarare privind solicitarea de modificare a statului de functii al 

Spitalului Municipal Calafat; 
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.31. 

 
Punctul 7. Proiect de hotarare privind alocarea unor fonduri pentru subventionarea 

unor servicii sociale;  



D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. 

Nu sunt inscrieri la cuvant. 
In sala intra si domnul consilier local, Ciobanu Lucian. 
In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 

fost adoptata hotararea consiliului local nr.32. 
 
Punctul 8. Proiect de hotarare privind mandatarea reprezentantului Consiliului Local 

al Municipiului Calafat in AGA sa voteze in Adunarea Generala Ordinara a Actionarilor 
Companiei de Apa Oltenia SA din data de 15.04.2024; 

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.33. 

 
Punctul 9. Proiect de hotarare pentru aprobarea achizitionarii unui raport de evaluare;  

D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 
locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.34. 

 
Punctul 10. Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a spatiilor din 

Piata Industriala din municipiul Calafat, str.22 Decembrie, 38A;  
D-l presedinte de sedinta da citire proiectului de hotarare, dupa care invita consilierii 

locali sa ia cuvantul. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize favorabile. Nu 
sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.35. 

 
Punctul 11 - Proiect de hotarare privind inchirierea prin licitatie publica a spatiului nr.5 

in suprafata de 28,06 mp situat  in Piata Agroalimentara din municipiul Calafat, str.Tudor 
Vladimirescu, 50, judetul Dolj; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.36. 

 
Punctul 12 - Proiect de hotarare privind aprobarea proiectului si notei conceptuale 

pentru obiectivul de investitii ,,Construirea si dotarea ambulatoriului Spitalului Municipal 
Calafat; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.  

D-l Draghici Radu arata faptul ca nu va vota aceasta nota conceptuala deoarece s-au 
facut foarte multe investitii pentru ambulatoriu de o valoare de 6,5 mil pentru reabilitarea 
ambulatoriului, au fost schimbata instalatia electrica, grupurile sanitare au fost reparate, tot ce 
era nevoie, toate acestea fiind receptionate si semnate lucrarile prin propria semnatura; 
considera ca trebuie refacuta nota conceptuala pentru ceva ce nu este in ambulatoriu si ar fi 
nevoie, de ex achizitionarea unui RMN. 

D-l Primar intreaba daca acum cladirea cu ambulatoria are autorizatie ISU? 
D-l Draghici Radu comunica ca nu trebyie aviz ISU deoarece cladirea nu a  suferit nicio 

modificare a structurii. 
D-l Ciobanu Lucian arata faptul ca nu trebuie dat cu piciorul la asemenea proiecte ci 

din contra trebuie facute mai ales ca pe mandatul sau s-a pierdut acel proiect cu ambulatoriul 
in valoare de 2,1 mil euro pentru reabilitarea ambulatoriului. 



D-na Ionita-Staoicescu Raluca informeaza ca a fost acelasi proiect si la Severin, 
aceeasi finantare unde la final a fost finalizat cu un cost total de 4 mil euro.   

D-l Presedinte de sedinta arata faptul ca orice investitie facuta este bine venita pentru 
spital, dar toate acestea se fac impreuna cu managerul; comunica faptul ca trebuie refacuta 
sectia de ATI  deoarece aceasta nu mai corespunde noilorcerinte;  

D-l Nicola Catalin intreaba de ce s-a renuntat la proiect deoarece s-a mai facut un alt 
poiect cu un alt proiectant si ulterior s-a renunatat prin doua semnaturi. 

D-l Primar informeaza ca nu s-a renuntat prin doua semnaturi ci institutia ADR Sud-
Vest Oltenia a fost cea care a luat aceasta decizie. 

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu 5 voturi 
pentru (Ciobanu Lucian, Dumitru Mugurel, Mihut Dan, Seuleanu Monica, Rusu Viorel) si 12 
abtineri (Ciobanu Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Florica Viorel, Ionescu Gratiel, 
Ivantu Dumitru, Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Pirjol Ion, Popa Emil, Usurelu 
George). Nu fost adoptata hotararea consiliului local. 

 
Punctul 13 - Proiect de hotarare privind organizarea manifestarilor ,,Zilele Municipiului 

Calafat”-editia XXXI, in perioada 16-19 Mai 2024; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.  

D-l Presedinte de sedinta propune ca amendament perioada ,,13-16 iunie 2024”. 
D-l Popa Emil informeaza faptul ca in jurul datei de 5 august, anul acesta se implinesc 

600 de ani de la atestarea de  municipiul Calafat si datorita faptului ca in luna august 
majoritatea ceteneilor care sunt plecati in strainatate acestea se intorc acasa considera ca 
este element necesar pentru organizarea zilelelor municipiului Calafat in aceasta perioada. 

D-l Primar informeaza ca este data o hotarare de consiliul inca de pe mandatul 
domnului Traistaru unde zilele municipiului Calafat sa fie in primul week-end din luna mai. 

D-l Popa Emil considera ca ar trebuie sa se faca o exceptie anul acesta si sa se termine 
si cu cheltuielile de protocol pentru aceste manifestari. 

D-l Primar informeaza ca nu au fost cheltuieli unde incluziv nu s-a votat nici mancarea 
copiilor care urca pe scena. 

D-l Presedinte de sedinta modifica amendamentul si sa ramana data de 01-04 august 
2024; 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu 12 voturi pentru (Ciobanu 
Radu, Colcea Madalina, Draghici Radu, Florica Viorel, Ionescu Gratiel, Ivantu Dumitru, 
Lalescu Merodona, Nicola Catalin, Petre Petrica, Pirjol Ion, Popa Emil, Usurelu George) si 5 
abtineri (Ciobanu Lucian, Dumitru Mugurel, Mihut Dan, Seuleanu Monica, Rusu Viorel).  
unanimitate de voturi. A fost adoptata hotararea consiliului local nr.37. 

 
Punctul 14 - Proiect de hotarare privind stabilirea coeficientului de diminuare a 

suprafetelor de pasune care apartin municipiului Calafat si stabilite a fi atribuite spre inchiriere 
in anul 2024; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.  

D-l Ciobanu Radu informeaza faptul ca de la acest punct se va abtine la vot deoarece 
elibereaza adeverintele pentru animale si comunica ca trebuie datate toate pasunile deoarece 
din ce in ce sunt mai putini oameni care se ocupa cu cresterea animalelor si daca exista 
posibilitatea ca acestia sa se asocieze sa o faca astfel incat sa nu mai scada numarul cresterii 
animalelor. 

D-na Lalescu Merodona informeaza ca se abtine de la vot. 
In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu 15 voturi pentru (Ciobanu 

Lucian, Colcea Madalina, Draghici Radu, Dumitru Mugurel,  Florica Viorel, Ionescu Gratiel, 
Ivantu Dumitru, Mihut Dan, Nicola Catalin, Petre Petrica, Pirjol Ion, Popa Emil, Seuleanu 
Monica, Rusu Viorel, Usurelu George) si 2 abtineri (Ciobanu Radu, Lalescu Merodona). A fost 
adoptata hotararea consiliului local nr.38. 

 



Punctul 15 - Proiect de hotarare privind aprobarea scoaterii din functiune, in vederea 
casarii si valorificarii mijloacelor fixe si a obiectelor de inventar in conditiile legii; 

Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 
cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu unanimitate 
de voturi. Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 

 
Punctul 16 - Proiect de hotarare privind aprobarea situatiei centralizatoare a activelor 

fixe corporale aflate in patrimoniul Municipiului Calafat, ca urmare a inventarierii la 31.12.2023; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile. Nu sunt inscrieri la cuvant. 

In urma exprimarii votului, nu a fost votat proiectul de hotarare fiind votat cu unanimitate 
de voturi. Nu a fost adoptata hotararea consiliului local. 

 
Punctul 17 - Proiect de hotarare privind modificarea structurii organizatorice a 

Spitalului Municipal Calafat; 
Dupa prezentarea proiectului de hotarare,  presedintele de sedinta solicita luari de 

cuvant din partea consilierilor locali. Comisiile de specialitate ale consiliului local au dat avize 
favorabile.  

D-l Draghici Radu informeaza faptul ca s-a cerut punctul desfiintarea punctului de lucru 
de la Plenita dar acesta sa fie desfiintat atunci cand va fi primit avizul. 

In urma exprimarii votului, a fost votat proiectul de hotarare cu unanimitate de voturi. A 
fost adoptata hotararea consiliului local nr.39 

 
 
Diverse si alte interpelari(nu se adopta hotarari) 
D-l Ionescu Gratiel informeaza ca toti consilierii PSD au votat tot timpul proiectele de 

hotarari. 
D-l Ciobanu Lucian informeaza ca pe mandatul sau dupa ce a fost propus viceprimaul 

de atunci nu s-a mai votat nimic. 
D-l Draghici Radu comunica ca nu a votat proiectul cu ambulatoriul datorita motivarii 

acestuia. 
D-na Stoicescu Raluca arata faptul ca are nevoie de anumite documente unde s-a facut 

reabilitarea la ambulatoriu. 
D-na Lalescu Merodona comunica ca trebuie lasat asa cum este ambulatoriul iar daca 

se mai poate face ceva pe langa ce este, acest lucru este foarte bun, respectiv mai multe 
cabinete, aparatura, tot ce mai este nevoie si necesar. 

D-l Mihut Dan arata faptul ca trebuia sa se faca amendament daca se considera ca 
motivarea nu era buna; 

D-l Nicola Catalin intreaba in ce stadiu se afla proiectul cu apa si canalizarea deoarece 
pe site municipiul Calafat are un punctaj mic de 50 de puncte, pe site fiind scris lisa cu prioritati  
si nu finantate. 

D-na Popescu Sorina informeaza ca judetul Dolj este pe primul loc la bolilele cu TBC 
si solicita gradul de poluare al orasului deoarece aurul este spatiul verde; trebuie refacute 
cladirile acelea vechi, un lucru foarte mare si multumeste dnei Colcea pentru faptul ca readuce 
la viata cladirea Debarcader fiind un lucru foarte important pentru oras in acea zona; dl primar 
se afla pe locul 101 intr-un album de renume din judetul Dolj;ar fi bine daca s-ar putea face si 
un azil pentru batrani; daca totusi s-ar putea sa fie data Casa Presei pentru cultura, poezii si 
alte activitati asemanatoare iar baiatul care sta acolo daca se poate sa meraga in alta parte 
deoarece pentru activitati culturale acum se intalnesc la un restaurant; intreaba daca au fost 
consultari facute cu privire la defisarea copacilor; durerea pe care inca o are este cea a biroului 
a viceprimarului; 

D-l Mihut Dan arata faptul ca in oras sunt foarte multe cazuri de cancer. 
D-l Primar informeaza ca Primaria Calafat niciodata nu a facut defrisari fara acordul 

sau aviz de la mediu, unde ce s-a taiat a fost datorita faptul ca era uscat restul a fost toaletat; 



fara sustinere au fost adusi 16 mld pentru oras, in alte parti au fost pusi bani din propriul 
buzunar, pentru azilul de batrani a fost data acea cladire la GAL. 

Ciobanu Radu intreaba daca s-a facut o adresa catre Primarie de la Liceul Stefan Milcu 
cu privire la terenul agricol; intreaba daca exista posibilitatea ca baiatul care sta la Casa Presei 
sa fie dus pentru a locui la blocul care apartine Primariei. 

D-na Lalescu Merodona informeaza ca terenul al scolii de la Ciupercenii Vechi, dna 
Fera l-a dat catre asociatie unde banii dupa acesta, arenda, APIA sunt virati in contul scolii, 
lucru care ar trebui facut si cu terenul de la Stefan Milcu. 

D-l Traistaru Petre arata faptul ca este dureros ca in acesti 3-4 ani nu s-a facut nimic 
pentru oras; cladirile care au ramas in paragina nu s-a facut nimic pentru acestea; la cimitir s-
a facut mai mult decat trebuia, s-a stricat gardul vechi si s-a facut altul; de ce nu se fac proiecte 
pentru oras?toate strazile sunt sparte de la apa; cladirile care su stapan si acestia trebuie sa 
respecte anumite conditii;  

D-l Primar informeaza ca nu s-au aprobat bani pentru reparare; strazile care sunt 
betonate sunt ingustate cu 2 m; 

D-na Manea Olga intreaba ce s-a facut cu cainii, daca CT-ul este functional si de ce nu 
se aduc mai multi medici la spital, de ex endocrinolog, cardiolog si tot ce mai este necesar 
astefl incat oamenii sa nu se mai duca la Craiova pentru diferite controale. 

D-l Mihut Dan informeaza ca dl Mituletu este primul om care a strans cainii din oras. 
D-l Predan Mihai multumeste pentru sponsorizarea de 10 mii lei Moara Calafatului; 

informeaza ca acel baiat care sta la Casa presei joaca la echipa de fotbal pentru Calafat unde 
in luna ianuarie nu  a luat salariu iar in februarie a luat 350 le lei, nu are unde sa se duca sa 
stea in alta parta deoarece acesta nu are pe nimeni; informeaza ca din bugetul local mai este 
suma necesara o luna pentru activitate (salarii, deplasari) unde Clubul Sportiv plateste 1000 
lei la o firma privata pentru o deplasare in conditiile in care autocarul nu poate fi folosit de club. 

D-l Patru Dan intreaba care sunt contractele din derulare si in ce stadiu se afla 
stadionul. 

D-l Presedinte de sedinta informeaza ca poate sa faca o solicitare catre primar pentru 
aceste contracte. 

D-l Popa Emil informeaza ca sponsorizari se pot face doar intr-un anumit procent, iar 
in legatura cu devizul pentru utilitati la stadion sa se vina cu un deviz general si atunci se vor 
da banii; acum cei 820 mil care nu s-au alocat nu intrerupe contractul la stadion; 

D-l Primar informeaza ca este scris in deviz, iar faraacesti bani proiectul va fi blocat. 
D-l Voinic Mihai doreste o informare in legatura cu poluarea unde conform anumitor 

cercetari orasul se afla pe primul loc la poluare; comunica ca o organizatie, ONG  a clasat 
Calafatul pe ultimul loc la transparenta; de asemenea comunica ca s-au facut multe achizitii 
cu anumite firme unde acestea sunt noi infiintate, nu au un nr de angajati si nu figureaza cu 
anumite servicii. 

D-l Primar informeaza ca este transparenta deoarece pe site sunt incarcate toate 
documentele, iar daca dl Voinic considera ca achizitiile facut sunt frauduloase sa faca scris, 
plangere la institutiile care servesc acest scop. 
 

D-l Presedinte de sedinta declara inchise lucrarile sedintei ordinare  a Consiliului Local 
din data de 15.02.2024, ora 12:00. 
 
Presedinte de sedinta,                            Secretar general, 
Pirjol Ion            Colina Maria   

Intocmit, 
          Ceau-Radut Cristina 


